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1. Mötet öppnas. 

2. Till mötesordf väljs Tobias Lundberg. 

3. Till mötessekr väljs Andreas Johansson. 

4. Föregående mötes protokoll läggs till handlingarna. 

5. Kassörens rapport: 302 765,57 kr på kontot + 88 034,47 kr på LinCon-kontot. Månadshyran 

på Shurgard och mat till LinCon-möte är de största utgifterna. 

6. Utskottsrapportering: 

LBK/Figurspel: 34 medlemmar, plus att det fortfarande är 22 från förra året som 

inte har förnyat än (tror mig veta att minst 15 av dem fortfarande är aktiva). Borde 

trilla in några till nu vid lön. Så det ser ju väldigt bra ut. I övrigt har vi börjat måla 

terrängen.  

Brädspel: Löpande verksamhet, ca 15 deltagare per kväll på måndagar, ca hälften 

på torsdagar. En brädspelskväll tillsammans med Saabrera hölls 190219, 

LinCon: Arbetet pågår för fullt, en massa arr har kommit in och salsplaneringen 

har börjat. Anmälningssystemet är lite sent och bör vara redo i början av mars. Det 

tittas på inköp av frysar. 

DefCon: I dvala. 

Kortspel:  Visst spelande av L5R pågår. 

7. Övriga frågor: 

i) SF har beklagat sig över att det är för lite aktivitet i Game Link-lokalen. I ett första 

steg försöker vi se till att all aktivitet vi faktiskt har rapporteras. Ett Game Link-möte 

med Ghazi ska hållas under mars. 

ii) Logo-tävling ska utannonseras under mars med deadline till LinCon. Exakta vilkor 

fastställs per mejl, likaså hur den kommuniceras. 

iii) Kalasmottagningen är i september och utskicken kommer i maj. Tobias kontaktar 

Mottagningsgruppen på Univ. och informerar om att vi är intresserade av att delta. 

8. Nästa möte: 21/3 kl18:00 på SF. Calle skapar en studiecirkel för styrelsemötena. 

9. Mötet avslutas. 

 

 

_________________ 

Andreas Johansson 


